
Interpelacja Radnego

z dnia: 09.11.2023 zgłaszający Radny Rady Miasta Piotrkowa Trybunalskiego:

Dariusz Cecotka
Na podstawie art. 24 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym
składam interpelację w sprawie:

Autobusy - przejazd Sikorskiego przy CH Echo.

1.Opis stanu faktycznego:

Zgłaszają się do mnie mieszkańcy Piotrkowa zapytaniem, dlaczego nie kursują
autobusy MZK w Piotrkowie Trybunalskim i koło Centrum Handlowego Echo obecnie
M-Park?

Dlatego też postanowiłem zająć się sprawą nie tylko tych nie jeżdżących koło tego
centrum ale ogólnie sprawą MZK w Piotrkowie Trybunalskim, dlatego chce
zaproponować kilka rozwiązań.

W tym przypadku chodzi o możliwość przejazdu autobusów zarówno w jednym jak i
w drugim kierunku jednej z linii autobusowych które swój bieg mogłyby kończyć na
pętli przy Dmowskiego jaki i Słowackiego, gdzie się znajdują ładowarki szybkiego
ładowania dla autobusów elektrycznych. Poniżej są to moje 2 propozycje ale czy to
będzie linia nr 5,6, 7 czy nr 3 lub 0, nie mnie o tym decydować.

Dlatego, dobrym już rozwiązaniem jest dla rozrastającego się coraz bardziej Osiedla
Energetyków gdzie zarówno młodsi jak i starsi mają bliżej do innych części miasta
przez fakt, że linia numer 6 co któryś kurs kończy swój bieg nie przy pętli na
Dmowskiego ale na osiedlu Słowackiego i 6 jedzie Aleją Concordii. To już jest duży
plus.

2.Treść interpelacji:

I teraz dwie moje propozycje, które pomogłyby wielu mieszkańcom.

Wracając do CH Echo można byłoby zaproponować, pierwsza z propozycji to
linię nr 4, która by skręcała z ulicy Kostromskiej w Al. Sikorskiego zaraz mamy
przystanek który jest przy stacji benzynowej usytuowany w tym miejscu od ponad 30,
raptem 100 metrów od dotychczasowego przed Dmowskiego, następny można by
zrobić na wysokości CH Echo za przejściem dla pieszych, jako przystanek na



żądanie, jadąc dalej aleją Concordii i na Dmowskiego kończyła swój bieg na tej
samej pętli na której kończy obecnie.

Z powrotem nie wjeżdżałaby z Dmowskiego w Kostromską tylko jechałaby
Dmowskiego w kierunku Al. Concordii następnie skręcała by w
Al. Sikorskiego tuż za przejściem dla pieszych przy CH Echo jest przystanek który
kiedyś funkcjonował jako przystanek autobusowy oraz linii bezpłatnej którą
obsługiwało centrum Echo i dalej włączała by się ta linia numer 4 w ul. Kostromską i
dalej już jechała tak jak jeździ dotychczas.

Druga propozycja i chyba bardziej realna to wariant z linią nr 7 lub nr 3, która z Armii
Krajowej skręca w Słowackiego i jedzie na pętlę końcową przy tej ulicy.
Można jedną z tych linii puścić w Kostromską dalej w Sikorskiego i dalej
w Al Concordii i jedzie na pętlę przy Słowackiego i z powrotem z pętli do Al.
Concordii następnie w Al. Sikorskiego i przystanek przy Echo w Kostromską i włącza
się w Słowackiego dalej jadąc tak jak dotychczas. W tym wariancie jedną z linii
autobusowych, można puścić z Armii Krajowej nie w słowackiego ale do Alei
Sikorskiego gdzie mieszkańcom bloków usytuowanych w dawnym korycie Strawy
czyli Poprzeczna, Norwida a teraz rozdzielajaca je Sikorskiego, mieliby bliżej do
komunikacji miejskiej.

Pamiętajmy, że Centrum Handlowe Echo jak i wszystkie firmy które są
najemcami tego punktu płacą podatki ale nie zapominajmy też o zwykłych
mieszkańcach Piotrkowa Trybunalskiego, że coraz więcej osób szuka oszczędności
w różnych miejscach i wiele mam sygnałów w których proszę mnie mieszkańcy o
możliwość bliższego zastosowania przystanków autobusowych oraz zmiany kierunku
jazdy przynajmniej jednej linii nie spowodowałoby to większych opóźnień
wystarczyłoby 5 minut wcześniej wypuszczać taki autobus z linii pętli autobusowej
przy Dmowskiego czy ze Słowackiego w dalszym biegu nie trzeba byłoby
wprowadzać drastycznych zmian w rozkładzie jazdy autobusów

Właśnie takie rozwiązanie sygnalizują sami mieszkańcy którzy chcą robić
tańsze zakupy w tym przypadku jest to spora ilość starszych mieszkańców Piotrkowa
Trybunalskiego którzy korzysta z darmowych przejazdów i chcą swobodnie
przemieszczać się do tego centrum, pod którym się podpisują
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Podpis Radnego/Radnej


